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24  apr. 2022

Hoi Hilde,

Ik heb de RO-info over de twee locaties
gelijk doorgezet via de app naar het

hele college. Ik zat in dubio over de 

verantwoordelijk wethouder voor dit

onderdee  Hopelijk oké zo?!

Hel betreft hele feitelijke info over de
planologische mogelijk heden .

Morgenochtend spreek ik  ter

voorbereiding op de collegevergadering 

en het is de bedoeling dan tot scenario's
te komen. W ilji daar vooraf nog bij 
betrekken woeden? Ik stem in ieder
geval af met Wilmien voor het college.

Ik heb  gev raagd om je hybride aan 

te haken morgen

25^-2022

Dag Hilde,

Er is een gespreksleidraad opgesteld
om te gebruiken bij de

collegevergadering. Kun j i j  je hier in
vi de ? (—)

Ik heb ook met Wilmien overlegd dal we
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25 pr. 2022

Dag Hilde,

Er is een gespreksleidraad opgesteld 

om te gebruiken bij de
collegevergadering- Kun jij je hier in
vinden? 

Ik heb ook met Wilmien overlegd dat we 

dit echt gezamenlijk moeten doen.

Asielzoekers zit feitelijk niet in mijn 

portefeuille, in verleden was dit bij 

Stegers belegd. Communicatie naar

inwoners óf neutraal/zakelijk óf via bgm 

(ook neutraal) met het oog op onrust en 

veiligheid. Bovendien ben ik ook nog.

eens demissionair.

Ben nooit te beroerd om
verantwoordelijkheid te nemen, maar dit
ging wel heel snel. Samen is prima.

Hilde Berning
ik heb k et Wilm ien o l  dat we dit echt 

ge am n o t d e  As lzoekers zit 

f it  t n m n ortefe e, n v rlede  was

Goed óm löch met Wilmien erbij -
opnieuw te bespreken, lijkt mij. Hoe 1 - 
jij dit? Of wil je dat ik iets doe


